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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 03/2016 
Caràcter: ordinari 
Data: 11 de gener de 2016 
Horari: de 19:05 a 21:08 h 
Lloc: Casal Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Sílvia Renom Martínez, presidenta  
Manel Giménez Marquès, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Violant Segura i Torà, vocal de CiU 
Jaume Oliveras i Oliver, vocal d’ERC 
Manuel Sanz Pérez, de l’AV Rambla-Centre 
M. Teresa Coret Español, vocal de l’AV de Nostra Llar – Sant Oleguer 
William Charles Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV Centre-Mercat 
Pedro del Jesús Méndez, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Maite Diaz Pallarés, vocal de l’AV de l’Eixample 
Carles Rovira Perarnau, vocal de l’AV Centre Creueta 
M. Teresa Sererols Ciutat, vocal de les entitats de gent gran 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Manuel Borrell Palazon, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga Codina, vocal de les entitats esportives  
David Rodríguez Abellan, vocal de entitats educatives 
Francisco Javier Mur Mallo, vocal del grup altres entitats ciutadanes  
Francesc Pascual Salomó, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Rosa Montero Vilanova, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Núria Aymerich Rocavert, vocal de les entitas de comerciants 
Fernando Fernández Moyano, vocal dels centres d’atenció primària 
Francisco Gabriel Fuentes Torrecillas, representant de Ciutadans (5%) 
Teresa Ibáñez Sanz, representant de Unitat pel Canvi (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Ramon Vidal López, regidor delegat del Districte 
Olga Jiménez Palau, coordinadora de l'Àrea de Promoció de la Ciutat i Participació 
Marisol Martínez Torres, tinenta d’alcalde de l’Àrea de Promoció de la Ciutat i Participació 
Antoni Rebolleda Calendario, cap de Servei de Comerç, Consum i Turisme 
Josep de Andrés Pizarro, cap de Secció d’Atenció a les persones amb dependència i 
discapacitat 
Rodrigo Rodríguez Roig, cap de Participació 
Maria Carcolse Fanés, auxiliar administrativa del Districte 
Públic assistent 
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Absents 
 
Juan Antonio González Marin, representant del PSC (5%) 
José Casas Moreno, vocal de les entitats esportives 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Excusen l’absència: 
 
Margarita López Algue, vocal de l’Agrupació Hostafrancs 
Elisabeth Gil Esmendia, vocal de CiU 
Carme Bernabeu González, vocal de entitats educatives 
M. Desamparados Moreno Fabregat, vocal dels centres d’ensenyament 
Montserrat Mateu Bartrolí, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Guillem Fuster i Usas, vocal de Crida per Sabadell 
Mercè Valls Pujadas, vocal d’ERC 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de les actes anteriors. 
2.  Valoració de la pista de patinatge del Passeig de la Plaça Major. 
3. Informació sobre les places residencials per a la gent gran a Sabadell. 
4.  Informació del Ple Municipal. 
5.  Comunicacions. 
6.  Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal dels 
consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta, Sílvia Renom Martínez, declara oberta 
la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La Sra. Sílvia Renom Martínez, presidenta del Consell del Districte 1, dóna la benvinguda als 
assistents a la sessió del Consell del Districte 1 i desitja un bon any a tothom.  
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
La presidenta pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del 14 de desembre 
del 2015 abans de donar-la per aprovada. A continuació, sense cap intervenció dels 
assistents, es dóna per aprovada l’acta anterior i es passa al punt següent. 
 
 

2. Valoració de la pista de patinatge del Passeig de la Plaça Major 
 
La presidenta dóna la benvinguda a la senyora Marisol Martínez Torres, Tinenta d’Alcalde 
de l’Àrea de Promoció de la Ciutat i Participació i li cedeix la paraula per tal que faci la 
exposició. 
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Pren la paraula la Sra. Marisol Martínez, la qual expressa el seu agraïment per haver estat 
convidada per intervenir en el Consell del Districte 1. La Sra. Marisol, explica que com que 
és va tancar ahir la pista, encarà no tenen dades qualitatives com ara, la participació ni els 
costos econòmics. De totes maneres, expressa que han detectat un canvi en el tipus 
d’usuaris de la pista. Aquest any, s’ha pogut veure un públic més infantil acompanyat de 
pares, mares i avis.  
 
La Sra. Marisol expressa que s’està obert a consensuar amb els diferents agents de la 
ciutat, principalment, amb comerciants del Centre, les activitats que s’hi puguin fer l’any 
que ve. 
 
Diu que un cop es faci l’informe qualitatiu, es passarà al Consell de Districte per tal de què 
es faci arribar als vocals. 
 
La presidenta Sílvia Renom diu que és donarà un informe amb els números del cost i és 
farà un debat més obert un cop se sàpiga els costos i els beneficis.  
 

 
3. Informació sobre les places residencials per a la gent gran a Sabadell 
 

La presidenta dóna la benvinguda al senyor Josep de Andrés Pizarro, Cap de Secció 
d’Atenció a les persones amb dependència i discapacitat i  li cedeix la paraula per tal que 
faci la exposició. 
 
S’adjunta documentació amb la informació sobre aquest punt. 
 
 

4. Informació del Ple Municipal 
 
La presidenta explica les mocions que és van presentar a l’últim ple municipal i els acords 
s’enviaran, adjunts, a l’acta. 
 
 

5. Comunicacions 
 
S’ha aprovat la instal·lació de la xarxa de seguretat a la façana del c. de la Creueta del 
Vapor Turull. 
 
Es comunica la substitució del vocal d’ ERC  Jaume Oliveras i Oliver per la Anna Maria 
Carbonell 
 
S’explica la constitució de la Comissió de Seguiment de l’Auditoria Ciutadana 
 
Creació de les comissions sectorials. Propostes: Constitució del Consell de la Infància i Pla 
del Centre (mobilitat,...) 
 
Noves propostes de treball: 
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Peticionari Data Petició 
 

William Charles Phillips 
(AV. Covadonga)  

08/01/2016 • Queixa veí c. Quevedo pel fum que surt dels 
horts del riu Ripoll per la crema de restes 
vegetals.  

Manel Gimenez (PSC) 07/01/2016 • Proposa portar a votació el tall de la Rambla 
els dissabtes per la tarda 

Associació Veïnal 
Centre-Creueta 

11/01/2016 • La salut física: aptituds físiques i mentals per 
a desenvolupar-se en la vida quotidiana. 

• L'autonomia crítica: intercanviar punts de 
vista amb els altres i contrastar-los per 
prendre les millors decisions, assumint la 
responsabilitat que aquestes tinguin. 

• Valorar una nova divisió territorial de la ciutat, 
on es tingui més present el barri com element 
de trobada dels veïns i veïnes. 

 
Cada vocal explica la seva proposta. 
 
Pel que fa la explicació de la proposta de l’AV Centre Creueta ho fa la senyora Montserrat 
Llobet que la nomena Qualitat de Vida Ciutadana. 
 
La presidenta Sílvia Renom diu que pel que fa a la proposta de la votació del tall de la 
Rambla els dissabtes per la tarda, proposa crear una Comissió per treballar el tema de la 
mobilitat al centre. Quan aquesta comissió hagi fet la seva feina, cal que presenti les  
conclusions al consell i que aquest ho traslladi a l’equip de govern i, així, aquest, faci la 
seva proposta al si del Consell del Districte. Després, creu que és el moment de portar a 
votació, si s’escau, la proposta del sr. Manel Giménez. 
 
La senyora Sílvia Renom proposa la creació de comissions al Consell de Districte. 
 
Proposa crear-ne dos : 
 

• Comissió Pla del Centre mobilitat. Comissió relacionada amb l’espai públic 
• Consell d’Infància. Comissió de caire més social. 

 
Anima als vocals ha participar-hi tot i que recorda que això comportarà més feina ja que els 
que en formin part hi tindran més dedicació. Diu que per correu electrònic poden fer arribar 
a quina comissió volen participar i que en el proper  Consell es formaran els grups. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
El senyor Manel Sanz diu que a la Rambla hi ha manca de llum. 
 
El senyor Pedro del Jesús Méndez pregunta qui decideix la prioritat de resposta del temes 
proposats. 
 
La presidenta li contesta que tots el temes es tractaran en els plens del Districte. Que els 
temes proposats  es traslladen als diferents departaments municipals i en funció de la 
capacitat de poder-los preparar, s’aniran presentant. 
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El senyor Pedro del Jesús Méndez treu el tema de la vaga de taxis i la concessió de 
l’empresa Serveis Funeraris Torra S.A.  S’obre un debat al respecte. 
 
 

Finalitzades les intervencions, la senyora Renom agraeix a tots els presents la seva assistència 
a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
  
El secretari delegat Vist i plau 
 La presidenta 


